

سيرة ذاتية
(C.V)

| | | | |
|--|-----------------------|--|-------------------|
| Mohammed Homid Almalki | | محمد حميد المالكي | الاسم Name |
| Personal information | | البيانات الشخصية | |
| Mobile phone | 0500826893 | الجوال | |
| E – Mail | malmalki343@gmail.com | البريد الالكتروني | |
| Nationality | Saudi | سعودي | الجنسية |
| Date of birth | 1386/12 | 1386/12 | تاريخ الميلاد |
| Place of birth | Makkah | مكة | مكان الميلاد |
| Social status | Married | متزوج | الحالة الاجتماعية |
| Present position | | الخبرات العملية | |
| <ul style="list-style-type: none"> - Investigation and Claims Manager in Almajal (2016-2021) Jeddah - Investigating in embezzlement cases, investigating ethical cases, responding to clients' legal complaints, and resolving the cases quickly. - Monitoring and reviewing all legal actions and administrative decisions taken to ensure their compliance with laws and regulations. - Attending meetings with different departments and giving legal opinions on business issues. - Consider labor cases and complaints in cooperation with the Human Resources Department. - Visiting the accident scene and investigating the circumstances, Checking details with policy holders, witnesses, and other professionals - Senior Operations Manager in Almajal (2007-2015) Jeddah - Setting the budget for the division as overall and the organizational entities under supervision in coordination with the Budget & Costing Department in the company. - Directing and overseeing the operations of the security systems in regions/branches by means of directing and providing technical consultation as well as allocating required professional resources according to the signed contract. - Controlling the technical performance of the division and monitoring the performance of the team. | | <ul style="list-style-type: none"> - مدير التحقيقات والمطالبات في شركة المجال (2021-2016) - التحقيق في قضايا الاختلاس والتحقيق في قضايا السلوك الاخلاقي والرد على شكاوي العملاء القانونيه وحلها في اسرع وقت. - مراقبة ومراجعة كافة الإجراءات القانونية والقرارات الإدارية المتخذة للتأكد من مطابقتها للقوانين والأنظمة. - حضور اجتماعات مع الإدارات المختلفة وإبداء الرأي القانوني في قضايا الأعمال. - النظر في القضايا والشكاوى العمالية بالتعاون مع إدارة الموارد البشرية. - زيارة مكان الحادث والتعرف على ملابساته. - التحقق من التفاصيل مع أصحاب السياسات والشهود وغيرهم من المهنيين (مثل الشرطة). - مدير اول للعمليات في شركة المجال (2007-2015) - وضع الميزانية العامة للقسم والجهات التنظيمية الخاضعة للإشراف بالتنسيق مع إدارة الميزانية والتكاليف في الشركة. - التوجيه والإشراف على عمليات الأنظمة الأمنية في المناطق الفروع من خلال التوجيه وتقديم الاستشارات الفنية وتخصيص الموارد المهنية المطلوبة حسب العقد الموقع. - ضبط الأداء الفني للقسم ومراقبة أداء الفريق. - الإشراف على توفير الحلول (أنظمة الأمن والحريق) للمباني السكنية والتجارية بالإضافة إلى البنوك والمؤسسات التعليمية والصحية. | |

| | |
|--|---|
| <ul style="list-style-type: none"> - Overseeing providing solutions (security systems and fire systems) for residential and commercial buildings in addition to banks, educational and healthcare entities. - Directing and supervising direct and technical support provided to clients as well as after sales service and maintenance for security and fire systems. - Royal Saudi Naval Forces Tech's Engineer officer (1988-2007) - Over 20 years of experience gained within the integrated electronic security, safety and security systems in Royal Saudi Naval Forces providing consultancy, design, and implementation of global integrated security solutions. I have led and handled numerous security projects in KSA, France, America, and Pakistan. | <ul style="list-style-type: none"> - التوجيه والإشراف على الدعم الفني المباشر المقدم للعملاء وكذلك خدمة ما بعد البيع والصيانة لأنظمة الأمن والحريق. - عقد اجتماعات دورية مع المرؤوسين لمراجعة سير العمل ومناقشة مقترحاتهم واتخاذ الإجراءات المناسبة بناءً عليها. - ضابط صف فني في القوات البحرية الملكية السعودية (1988-2007) - أكثر من 20 عامًا من الخبرة المكتسبة في أنظمة الأمن والسلامة والحلول الأمنية المتكاملة في القوات البحرية الملكية السعودية ، تقديم الاستشارات والتصميم وتنفيذ الحلول الأمنية المتكاملة. - تم تنفيذ عدد من المشاريع للأمن والسلامة في المملكة العربية السعودية وفرنسا وأمريكا وباكستان. |
| Qualification | المؤهل العلمي |
| Degree: MOD - Military Education Level: Engineering | الدرجة العلمية: وزارة الدفاع - التعليم العسكري الدرجة : الهندسه |
| Training Courses | الدورات التدريبية |
| <ul style="list-style-type: none"> - Advance course of fires aggressive – USA- - Advance course of fire system's maintenance & operation – USA - Advance course of security system – France - Keeping safety of self & substance – France - Advance course of fire's reasons aggressive- France - Fire reasons courses & riddance ways, dealing with kind of fires (A,B,C,D) - Engineering foundation - Preventive Maintenance - Hydraulics technology and symbols equipment-France - Mechanic engineering - System Engineering - Quality management system awareness and documentation - Fire protection and safety - Job safety analysis - Emergency action plans - Incident investigation - First aid at workplace - Electrical safety program - Fire protection program | |
| Skills | المهارات |
| <ul style="list-style-type: none"> - IT skills (Email, Word, Power point .etc.) - Multi Language: Arabic/ English | <ul style="list-style-type: none"> - الكمبيوتر (ايميل ، وورد , باور بوينت . اكسل) التحدث باللغتين (عربي / انكليزي) |